To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES Date: 14-02-2022 01:51:16 PM Subject: Amending the date of the general assembly meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية للصناعات الكهربائية التاريخ: 14-02-2022 01:51:16 PM الموضوع: تعديل موعد اجتماع الهيئة العامة
Based on the provisions of Article 8/h of the issuing company's disclosure instructions and accounting standards for the year 2004, please kindly note that the temporary company management committee has decided to approve the amendment of the holding of the ordinary general assembly meeting from February 20, 2022 to February 24, 2022.	استنادا لاحكام المادة 8/ح من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية لسنة 2004 ، يرجى التكرم بالعلم بأن لجنة ادارة الشركة المؤقتة قد قررت الموافقة على تعديل عقد اجتماع الهيئة العامة العادي من تاريخ 2022/02/20 الى تاريخ 2022/02/24 .
13-02-2022	13-02-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hashem Alkysi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hashem Alkysi